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1/ El Sr. Alcalde cedix la paraula al Sr. Sales Sales, el qual diu:

Voldria informar sobre la planta de biogàs. No ho faré llarg, ja que 
no fa massa dies que hem tractat este tema en un ple.

No fa falta que vos recorde que fa un parell de setmanes vam fer 
un ple extraordinari, un ple que havíeu demanat vosaltres, i que 
antes d’acabar-lo vos vau alçar i vau marxar. Antes d’alçar-vos, 
tu, Miguel, vas dir: “Pos natros no aceptem eixa votació i per això 
mos alcem i mon anem”, i després, ja plantat i cridant, vas dir: 
“Que quede clar al poble que no volen la planta”. 

Que ho digueres plantat i fort no demostra que siga veritat, sols 
demostra la teua falta de respecte i d’educació al ple.

En eixe ple jo vaig dir frases com les següents:

“L’Ajuntament s’ha interessat des del primer moment per tot este 
tema, perquè pensem que pot ser una bona solució per als fems 
de les granges.”

“Natros, com sabeu,..., estem recolzant la construcció d’una 
planta que puga tractar els purins i fems en general del nostre 
terme, i que puga fer un tractament adequat per al fem que surt 
al final del procés”

“Estem a favor de donar una solució al tema dels fems, però 
pensem que no es pot aprovar encara, sobretot no el podem 
aprovar antes de consultar-ho amb tots els veïns.”

Sí, això vaig dir: “estem recolzant la construcció d’una planta”, 
no sé quina paraula no vau entendre, i vaig dir “estem” perquè ja 
fa temps que ho recolzem i que treballem en eixe sentit.

Tot i haver dit tot açò, vosaltres seguiu dient que no volem la 
planta, que tenim temor a dir la nostra opinió, que no volem que 
se sàpia el nostre pensament. Jo mai he tingut temor a expressar 
la meu opinió en res, i tu Miguel tendries que saber-ho.

Jo no sé si ho he de dir en una altre idioma o què, perquè ho 
escolteu i ho entengueu. ... Al final ja no sé lo que preteneu ni lo 
que voleu.

Dos dels vostres principals col·laboradors no poden vore al purin 
ni a les granges ni en pintura. Dues persones que creuen que el 
terme de les Coves ha d’estar al seu servei i fer lo que ells diuen. 

Dues persones que creuen que poden canviar la voluntat del 
poble de les Coves. ... Ho creuen, però no podran.

Estos dies hem tingut vàries reunions en l’equip de treball. Heu 
assistit a elles, i el dia que no ha pogut estar Andrés ha vingut 
Cristina o tu Miguel. M’alegro que vingueu. Saps que estem en 
el procés final per a l’elecció de l’empresa. Allí estem d’acord, i 
aixina espere que puguem seguir, perquè els grangers necessiten 
d’este treball conjunt. 

I com que pareix que són tant difícils d’entendre vaig a repetir-
vos les frases dites fa un moment, i en el ple extraordinari que 
es va fer:

“L’Ajuntament s’ha interessat des del primer moment per tot este 
tema, perquè pensem que pot ser una bona solució per als fems 
de les granges.”
“Natros, com sabeu, ..., estem recolzant la construcció d’una 
planta que puga tractar els purins i fems en general del nostre 
terme, i que puga fer un tractament adequat per al fem que surt 
al final del procés”

“Estem a favor de donar una solució al tema dels fems, però 
pensem que no es pot aprovar encara, sobretot no el podem 
aprovar antes de consultar-ho amb tots els veïns.”

Espere que després de 3 vegades les entengueu i les interpreteu 
bé. 

Si no és aixina, pensaré que realment lo que voleu és crear un 
malestar innecessari entre els veïns d’este poble.

2/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Ripollés Gascó, el qual 
diu :

Per contestar-li la reclamació que el cap de l’oposició Miguel 
Zaragozà va fer alguns plens enrere, voldria llegir literal el que 
es va publicar al periòdic El Set del mes de febrer, “ la propuesta  
salió por 5 votos a favor del grupo JNP i 4 abstenciones del 
Grupo Popular,  que no apoyó esta inversión”.

Clarament es pot apreciar que ningú va voler dir cap mentida, ja 
que es va ficar el resultat de la votació inclòs l’abstenció de Grup 
Popular. És més, en la vostra pròpia nota de premsa ratifiqueu 
que no vau recolzar el projecte, llig literal: “no lo podíamos apoyar 
porque para terminar estas obras será necesario, porque así lo 
piensa el grupo JNP, que los vecinos de las calles afectadas 
por el proyecto tengan que pagar la pavimentación a través de 


